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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1056 Polisens arbete mot brott i sociala medier

Det blir allt vanligare att vuxna tar kontakt med barn i sociala medier för ett 
sexuellt syfte. Det finns flera exempel då ägare till dessa plattformar har lämnat 
information till polisen om personer som har utnyttjat deras medier för att 
komma i kontakt med minderåriga, utan att polisen har agerat på dessa 
uppgifter. 

Det är väldigt viktigt att informationsutbytet mellan ägare till sociala medier 
och polisen fungerar väl. Polisen måste få kännedom om misstänkta 
gärningsmän, men det är minst lika viktigt att informationen också följs upp. 
Genom att utveckla samarbetet skulle inte bara fler personer kunna lagföras, 
utan fler brott skulle också kunna förebyggas. 

Med bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Vilka åtgärder vidtar statsrådet för att polisens samarbete med ägare till sociala 
medier ska förbättras?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-16
Besvaras senast
2017-03-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


